
              

Kviečiame susipažinti 
su Klaipėdos miesto šeimos ir vaiko gerovės centru.  
 

	Biudžetinė įstaiga Klaipėdos miesto šeimos ir vaiko 

gerovės, toliau įstaigą vadinsime Centru, yra Klaipėdos 

miesto savivaldybės įstaiga, kuri rūpinasi šeimomis, 

kuriose auga vaikai, moterimis nukentėjusiomis nuo 

smurto namuose, vaikais, kurie paimti iš šeimos ir auga 

kitose šeimose. Centro socialiniai darbuotojai 

konsultuoja, skatina šeimas keisti savo gyvenimą, spręsti 

problemas, Individualios priežiūros darbuotojai moko 

tvarkytis namuose, gaminti maistą, auklėti vaikus. Centro 

psichologai konsultuoja įvairiais gyvenimo klausimais. 



Centras turi tris pastatus, kurie vadinami padaliniais: 

            
Pagalbos moterims padalinys.  Adresas - Taikos pr. 
76A, Klaipėda. 

Pagalbos moterims padalinyje teikiama pagalba 

moterims, kurios patyrė smurtą. Joms ir jų vaikams 

gali būti skirtas saugus laikinas apgyvendinimas, 

socialinio darbuotojo, psichologo, teisininko 

konsultacijos. 

Pagalbos vaikams padalinys. Adresas - Debreceno g. 48, Klaipėda. 
Pagalbos vaikams padalinyje teikiama pagalba 

vaikams ir jų tėvams, kuriems reikia padėti spręsti 

įvairias šeimos problemas. Taip pat organizuojami 

mokymai suaugusiems asmenims, kurie norėtų savo 

šeimose auginti vaikus, laikinai negalinčius gyventi su 

savo tėvais. 

Pagalbos šeimoms padalinys. Adresas - 
Debreceno g. 48, Klaipėda. 
Pagalbos šeimos padalinyje pagalba teikiama 

šeimoms, kuriose auga vaikai. Darbuotojai padeda  

spręsti tėvų ir vaikų nesutarimus, auklėjimo problemas. 

 

          

Jeigu Jums reikia pagalbos Jūs galite  

 Skambinti telefonu + 3706 4048864 



	  
                

 

  Atsiųsti elektroninį laišką. 

  Biudžetinės įstaigos Klaipėdos miesto šeimos ir 

  vaiko gerovės centro elektroninis paštas yra: 

                  gerovescentras@gmail.com  

	 	 	  

Biudžetinės įstaigos Klaipėdos miesto šeimos 
ir     vaiko gerovės centro darbo laikas: 

pirmadienį, antradienį, trečiadienį, ketvirtadienį 
dirba nuo 7.30 valandos iki 16.45 valandos. 

Pietų pertrauka nuo 12.00 valandos iki 12.30 
valandos. 

Penktadienį dirba nuo 7.30 valandos iki 15.30        
valandos. 

 Pagalbos moterims padalinys dirba kiekvieną dieną ir       
naktį. 
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